
De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
GroenLinks, de SP, de PvdA, D66, het
GPV, de SGP, de RPF, de VVD, de
groep-Nijpels, de Unie 55+, de CD en
het lid Hendriks voor deze motie
hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
aangenomen.

In stemming komt de motie-H.G.J.
Kamp c.s. (25171, nr. 14).

De voorzitter: Ik constateer, dat
deze motie met algemene stemmen
is aangenomen.

In stemming komt de motie-Van
Zuijlen c.s. (25171, nr. 16).

De voorzitter: Ik constateer, dat
deze motie met algemene stemmen
is aangenomen.

In stemming komt de motie-Roethof
c.s. (25171, nr. 17).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
GroenLinks, de PvdA, het GPV, de
SGP, de RPF, de VVD, het CDA, de
groep-Nijpels, het AOV, de Unie 55+
en het lid Hendriks voor deze motie
hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
aangenomen.

In stemming komt de motie-Van
Rooy c.s. (25171, nr. 19).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
GroenLinks, de SP, de PvdA, het GPV,
de SGP, de RPF, de VVD, het CDA, de
groep-Nijpels, het AOV, de Unie 55+,
de CD en het lid Hendriks voor deze
motie hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
aangenomen.

In stemming komt de motie-
Stellingwerf (25171, nr. 20).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
GroenLinks, de SP, het GPV, de SGP,
de RPF, het CDA, het AOV en de CD
voor deze motie hebben gestemd en
die van de overige fracties ertegen,
zodat zij is verworpen.

Aan de orde is de stemming over
een motie, ingediend bij het debat
over de vliegramp Eindhoven, te
weten:
- de motie-Zijlstra c.s. over rampen-
bestrijding op Nederlandse vliegvel-
den (24814, nr. 8).

(Zie vergadering van 10 juni 1997.)

De voorzitter: Ik constateer, dat
deze motie met algemene stemmen
is aangenomen.

Aan de orde zijn de stemmingen
over drie moties, ingediend bij het
debat over de herstructurering
van de tuinbouw, te weten:
- de motie-Augusteijn-Esser/Blauw
over de verbetering van de
vestigingsvoorwaarden in het
noorden des lands (25000-XIV, nr.
50);
- de gewijzigde motie-Van Ardenne-
van der Hoeven c.s. over een
verplaatsings- en saneringsregeling
(25000-XIV, nr. 51);
- de motie-Van Ardenne-van der
Hoeven/Van der Vlies over de
financiering van nieuwe infrastruc-
tuur in Noord- en Zuid-Holland
(25000-XIV, nr. 52).

(Zie vergadering van 12 juni 1997.)

De voorzitter: Op verzoek van de
CDA-fractie stel ik voor, eerst te
stemmen over de gewijzigde motie
op stuk nr. 51.

Daartoe wordt besloten.

In stemming komt de gewijzigde
motie-Van Ardenne-van der Hoeven
c.s. (25000-XIV, nr. 51).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
GroenLinks, de SP, het GPV, de SGP,
de RPF, het CDA, de groep-Nijpels,
het AOV, de Unie 55+ en de heer
Hendriks voor deze gewijzigde motie
hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-
Augusteijn-Esser/Blauw (25000-XIV,
nr. 50).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fractie van
GroenLinks tegen deze motie hebben
gestemd en die van de overige

fracties ervoor, zodat zij is aangeno-
men.

In stemming komt de motie-Van
Ardenne-van der Hoeven/Van der
Vlies (25000-XIV, nr. 52).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, het GPV, de SGP, de RPF, het
CDA, de groep-Nijpels, het AOV, de
Unie 55+, de CD en het lid Hendriks
voor deze motie hebben gestemd en
die van de overige fracties ertegen,
zodat zij is verworpen.

De vergadering wordt enkele
ogenblikken geschorst.

Aan de orde is het debat naar
aanleiding van een algemeen overleg
van 10 juni 1997 over het
leerlingenvervoer van gehandi-
capte kinderen.
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De heer De Cloe (PvdA): Mijnheer
de voorzitter! In ons land lukt het
steeds weer om van alles en nog wat
te regelen, met name op het terrein
van het verkeer. Ik noem de lengte
van vrachtwagens, de voorschriften
voor achterlichten, het dragen van
een helm voor bromfietsers, het
vervoer van gevaarlijke stoffen, de
verlichting van een fiets enzovoorts.
Echter, voor het vervoer van
gehandicapte kinderen is er nog
steeds geen regeling waarin wordt
bepaald dat een gehandicapt kind
recht heeft op een eigen zitplaats
tijdens het vervoer. Drie kinderen van
10 tot 14 jaar tellen als twee
personen, twee kinderen van 4 tot 10
jaar als één persoon en kinderen
onder de 4 jaar tellen niet mee als zij
geen afzonderlijke zitplaats innemen.
Al jarenlang wordt er door de

Kamer op aangedrongen dat een
regeling voor het leerlingenvervoer
wordt ontworpen waarbij niet meer
dan één gehandicapt kind per
zitplaats kan worden vervoerd. De
Kamer staat overigens niet alleen in
die wens. Ook door de Raad voor de
verkeersveiligheid wordt hierop
gewezen en een onderzoek van TNO
uit 1995 toont de noodzaak hiervan
aan.
De bewindslieden hebben vorige

week toegezegd dat de invoering van
de regeling van één gehandicapte
leerling per zitplaats wel kan, maar
dat het moment van invoering
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